
Zápis z jednání Školské rady při Základní škole Velehrad 

konané dne 23. února 2017 

 

Přítomni:  

Za zákonné zástupce nezletilých žáků: Adriana Lužová, Pavel Slavík 

Za pedagogické pracovníky: Mgr. Kateřina Horáková, Mgr. Gabriela Kohoutková, Mgr. Eva 

Samcová 

Za zřizovatele: Mgr. Aleš Mergental, Jitka Točková, Miroslav Kovářík 

Omluvena:  Marie Úrichová 

Host:  Mgr. Tomáš Kozák 

 

Průběh jednání: 

1) Minimální preventivní program 

Mgr. Kozák informoval o procesu vytváření minimálního preventivního programu 

pro školní rok 2017/18. 

 

2) Jednací řád školské rady 

Pan Slavík navrhl změnu jednacího řádu. Proběhla diskuze nad článkem 6, pan 

Slavík připraví do příští školské rady nový jednací řád s úpravami.  

 

3) Na základě podnětu od rodiče vznesla Mgr. Samcová návrh, zda je možné 

zúčastnit se jednání školské rady i pro veřejnost a zda by mohl být zveřejněn 

dopředu program jednání.  Bylo dohodnuto, že pan Slavík zveřejní program 

jednání předem. Pokud bude mít veřejnost zájem zúčastnit se projednávání 

konkrétního bodu programu, může se zájemce po dohodě s předsedou školské 

rady zúčastnit jako host.  

 

4) Konkurz na ředitele ZŠ Velehrad 

 

Mgr. Mergental informoval o podání oficiální žádosti Mgr. Válka k ukončení 

pracovního poměru. Na začátku března bude vypsáno výběrové řízení na nového 

ředitele nebo ředitelku ZŠ Velehrad. Dále členy školské rady seznámil s postupem 

výběrového řízení a se složením konkurzní komise.  Ta bude mít 7 členů – 



zástupce Krajského úřadu, zástupce ČŠI,  zvolený člen školské rady, zvolený 

pedagogický pracovník školy, ředitel školy podobné velikosti, dva členové za 

zřizovatele. 

 

5) Volba zástupce školské rady do konkurzní komise 

 

Byl zvolen pan Slavík, předseda školské rady. 

 

6) Inspekční zpráva  

Členové školské rady vzali na vědomí závěry inspekční zprávy.  

 

7) Akční plán 

Byly diskutovány a aktualizovány jednotlivé body akčního plánu, který bude opět 

zveřejněn na webu školy.  

 

8) Další setkání členů školské rady bylo dohodnuto na 27. duben 2017 

 

Zapsala: Adriana Lužová 

Schválil: Pavel Slavík 

 

             

 

  

 

 


